
Fra: Henrik Busch [mailto:henrik@Buschonboard.dk]  

Sendt: 3. juni 2020 22:49 

Til: em@em.dk 

Emne: VS: Erhvervsministerens kommentar til din henvendelse af 4. maj 2020 

  

Kære Simon, 

  

Tak for dit svar på min forespørgsel af 4. maj som er delt med Erhvervsudvalget.  

  

Hvis jeg tolker dit svar som jeg læser det – bekymrer det mig en del. 

  

Jeg er HELT e ig i at CVR u re ok er det sikreste syste  til at sikre at der ikke ”s ydes” ed idler e og 
de ansøgninger der skal laves. 

  

Så langt så godt. Men det det hele drejer sig om er jo netop de butikskæder der har ET´ CVR nummer men 

blev tvangsnedlukket i bla. Butikscentrene og derfor ikke kan oppebære kompensation for den del af 

kædens butikker der derfor IKKE måtte holde åbent. Det er dem vi taler om. Det er kun ganske få kæder – 

men kæder der tilsammen udgør en væsentlig del af omsætningerne i centre og beskæftigelsen generelt. 

De bliver således straffet. 

  

Mon ikke der kunne findes en løsning for de kæder. 

  

Mette Frederiksen var selv ude med en beklagelse overfor Arnold Busck Bogkæden da det var for sent og 

de gik konkurs – det var bal. En af årsagerne til at erhvervslivet gennem de seneste to måneder har forsøgt 

at begrunde baggrunden for de mange henvendelser. 

  

Måtte jeg anmode om foretræde? 

  

Tak. 

  

H.B. 
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